

# Styremøte i linjeforeningen Nabla

**Dag/dato:** 17.02

**Tid:** 16:15

**Sted:** H3 411 Rill

**Tilstede:** Herman, Sondre, Håkon, Elise, Eirik, Solveig, Evie, Hedda, Ole Marius, Juliane, Benjamin, Sigve, Simen, Postkom

**Forfall:** Cornelia, Emilie

| Saksnr. | Sak   | Ansvarlig |
|---------|---|-----------|
| 1       | <b>Godkjenning av dagsorden</b>   | Alle      |
| 2       | <b>Ris og ros</b>   | Alle      |
| 3       | <b>Orienteringssaker<br/>RRT fra stillingene</b><br>Leder: Arrangert SKE og skrevet ferdig erfaringskrivet. | Alle      |

**Nestleder:** Hentet varer til kiosken, bestilt mansjettknapper og slipsnåler, vært vikar for liva under NV - gang møte.

#### **Faddersjef/sekretær:**

Emilie: Referert SKE. Ferdigstilt erfaringskriv, og skal ha erfaringsoverføring fortløpende.

Eirik: Satt meg litt inn i rollen. Hatt erfaringsoverføring i forhold til innkjøp av faddertskjorter. Sendt inn ønske om å booke seilforeningen til bli kjent fest.

#### **Økonomiansvarlig:**

**Bedriftskontakt:** Et nytt styre er valgt i BN, og teamene er i gang med spennende prosjekter for det kommende året. Det er også avholdt flere bedriftspresentasjoner, blant annet med Norsk regnesentral, If og AkerBP, og vi gleder oss til flere planlagte denne våren.

**Arrangementssjef:** SKE har gått og vært, erfaringskrivet er sendt over og erfaringsoverføring er planlagt. Har sendt ut Planck off påmelding til Uglene, og planlagt innlegg om Max Party. Har valgt nestleder og økonomiansvarlig, og planlagt en erfaringsoverføring med dem og de som hadde stillingene det siste året + meg og Cornelia. Har hatt mitt siste møte med komiteen, fra neste uke tar Cornelia offisielt over 😊 Litt vemodig, men komiteen er i trygge hender!

#### **Koordinator:**

#### **Blestesjef:**

#### **Møtetegn**

Gjennomgang av møtetegn.

#### **To-do**

Gjennomgang av to-do fra forrige uke

#### **Referat fra NV-møte og NV-gangen-møte**

Leder har vært på møte med NV-fakultetet og lederne i NV-gangen. Der ble det blant annet tatt opp:

- At det er viktig at enkeltpersoner ikke skal ytre seg på vegne av linjeforeningen, og at man må passe på hva man sier til eventuelle reportere.

- Det er ønskelig at linjeforeningsstyrene skal opptre under ski-VM, da fortrinnsvis synge Fader Abraham under en av seremoniene. Vi får mer info om dette senere.
- HC skal sette opp camp på felles studentcamp under 5-mila, og inviterer oss til å bli med på dette.
- Det må settes presedens på om organisasjoner/bedrifter skal få bruke NV-kjøkkenet, til å koke kaffe/steke vafler. Tenker da i utgangspunktet at det går fint dersom det er snakk om en bedrift, men ikke f.eks. en hel karrieredag.

### **Innkjøp fra OV**

Delta har sagt at de ønsker å samarbeide med oss om innkjøp til kiosk. Vi har nylig inngått en avtale med Omega Verksted, som sparer oss mye tid når det kommer til innkjøp, så vi kommer til å fortsette med denne avtalen i første omgang.

### **Sit-kurs**

Det informeres om at SiT tilbyr mange gode kurs for personer som er i nye verv, da blant annet spesielt rettet mot leder og økonomiansvarlig. De nye i styret kan benytte seg av dette dersom ønskelig.

### **Max Party**

Onsdag 12. mars i Planck-uken er det Max party og styrebåndsoverrekkelse. Påmelding åpner førstkommande fredag.

### **Valg av tidtaker**

*Ikke relevant.*

4

### **Saker**

**Alle**

#### **UKETOGET**

Solveig[4]

Solveig har diskutert muligheter rundt at Nabla kan være med i UKE-toget, og ønsker at styret skal ha overordnet ansvar for dette og ikke Arrkom. Tidligere har vi samarbeidet med Timini og HC om å bygge flåte til paraden. Håkon, Sigve og Juliane ser videre på mulighetene rundt dette.

#### **Oppstart forvaltningsutvalget og bevilgningsutvalget**

Liva [10]

Endringsforslagene rundt Fondet gikk gjennom på SKE, og nye personer skal nå inn i Bevilgningsutvalget og Forvaltningsutvalget. Ønsker derfor å få igang en erfaringsoverføring for dette. På SKE ble det blant annet diskutert at det er ønskelig at Bevilgningsutvalget skal bevilge mer penger, og ikke ha like strenge retningslinjer rundt dette. Det kommenteres at en prioriteringsliste er smart å ha i forhold til hva man skal bevilge penger til.

I tillegg må undergruppene orientere seg rundt penger og budsjett. Økonomiforumet med økonomiansvarlig i styret bør brukes aktivt dersom man har spørsmål. Det nevnes også at inntjente midler en undergruppe eventuelt bør kunne brukes i løpet av et år, og at det som ikke brukes av det vil da gå til fondet, med mindre undergruppen sparer til noe spesielt.

### **Ski-VM**

Liva [8]

Diskuteres om det er aktuelt å ha et arrangement for Nabla under ski-VM i studentcampen som er tilrettelagt. Det blir foreslått å heller slå seg sammen med HC, for å sikre at flere møter opp. Maxwells har også lyst til å spille dersom det blir noe av dette arrangementet.

### **Rutiner ved varsling**

Liva [5]

Nabla har eget varslingssystem hvor man kan varsle postkom og styret. Når man varsler kan man velge å være anonym eller ikke, og man kan velge om man ønsker at saken skal tas videre eller ikke. Det siste året har det ikke kommet inn noen varslingssaker, og det stilles derfor spørsmål om varslingssystemet er gjort godt nok kjent. Tanker å ta med seg videre:

- Hva gjør man dersom det kommer en varslingssak?
- Mulig å utarbeide en instruks rundt hvordan ulike varslingssaker skal håndteres.
- Hvordan skal man sørge for at varslingssystemet er godt kommunisert, spesielt under fadderperioden.
- Det nye styret bør lese seg opp på hva det innebærer med taushetsplikt og varslingsplikt.

|      |   |                  |
|------|---|------------------|
|      | <b>SKE-evaluering</b>   | Liva [6]         |
|      | Det nye styret oppfordres til å ta en evaluering av SKE, og ha en workshop for å prosessere tilbakemeldinger. Liva kommenterer at forretningsorden og personvalg har forbedringspotensial. Man kan kontakte ordstyrerne fra SKE dersom man ønsker innspill her. Andre forslag som tas opp er å vurdere å ha SKE lagt til en helg, eller å sette et tidspunkt hvor SKE avsluttes, og det kalles inn til eSKE dersom man ikke er ferdig til da. |                  |
|      | <b>Opptak og infomøte</b>   | Hedda [5]        |
|      | Det nærmer seg opptak til undergrupper. Infomøtet er satt til 28. februar 16:00, og det åpner for søknader samme kveld. Inn/ut er satt til 21. mars. Det minnes om at det skal stå om gruppen har åpent eller lukket opptak på presentasjonen. Fra og med i år er heller ikke søkelistene offentlige lenger, så man kan ikke se hva andre har søkt.   |                  |
|      | <b>Connect</b><br><i>Strykkes</i>   | Solveig/Elise[5] |
|      | <b>Arkivering</b><br>Vi må bestemme arkiveringssystem. Undersøkes videre.   | Liva [5]         |
| x    | <b>Eventuelt Gave til HC</b><br><i>Ikke relevant</i>  | <b>Alle</b>      |
|      | <b>Ægir går ut av samarbeid med tekna</b><br>Eirik tar dialogen personlig med Ægir rundt dette.   | Eirik[7]         |
|      | <b>Konfidensialitetsavtale</b><br>Nye styremedlemmer må signere konfidensialitetsavtale.  | Herman[2]        |
| xx   | <b>Fremover</b>   | <b>Alle</b>      |
| xxx  | <b>Kritikk av møtet</b>   | <b>Alle</b>      |
| xxxx | <b>Workshop ! 17:45 !</b>   | <b>Alle</b>      |